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P R O T O K Ó Ł  Nr XLVII/22 

 
z XLVII sesji zwyczajnej 

Rady Gminy Wręczyca Wielka 
 

z dnia 28 grudnia 2022 r. 
 

 

 

 

Tematyka sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 17 listopada 2022 r. oraz 29 listopada 2022 r. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach kierowanych do Rady Gminy. 

5. Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.    

6. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja z realizacji uchwał i wniosków w okresie międzysesyjnym . 

8. Wnioski. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach finansowych na 2022 rok. 

10. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2023 – 2029. 

11. Uchwalenie budżetu gminy na 2023 rok. 

12. Podjęcie uchwał w sprawach różnych. 

13. Udzielenie odpowiedzi na wnioski. 

14. Zamknięcie obrad XLVII sesji zwyczajnej Rady Gminy. 

 

 

 

 



 

Rada Gminy Wręczyca Wielka na XLVII sesji zwyczajnej w dniu 28 grudnia              

2022 r. podjęła następujące uchwały: 
 

1) Uchwała Nr XLVII/370/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 
 

2) Uchwała Nr XLVII/371/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca 

Wielka na lata 2022-2029, 
 

3) Uchwała Nr XLVII/372/22 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wręczyca  Wielka na lata 2023-2029, 
 

4) Uchwała Nr XLVII/373/22 w sprawie uchwalenia Uchwały Budżetowej Gminy Wręczyca 

Wielka na rok   2023, 
  

5) Uchwała Nr XLVII/374/22 w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 
 

6) Uchwała Nr XLVII/375/22 w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Wręczyca Wielka,  
 

7)   Uchwała Nr XLVII/376/22 w sprawie przyjęcia ramowych planów pracy Rady Gminy i stałych 

Komisji Rady Gminy na 2023 rok, 
 

8) Uchwała Nr XLVII/377/22 zmieniająca uchwałę Nr I/3/18 Rady Gminy Wręczyca Wielka z dnia 

22 listopada 2018 r. w sprawie powołania stałych Komisji Rady Gminy Wręczyca Wielka oraz 

ustalenia ich stanu liczbowego, 
 

9) Uchwała Nr XLVII/378/22 zmieniająca uchwałę Nr XII/129/19 Rady Gminy Wręczyca Wielka z 

dnia 25 października 2019 r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady 

Gminy. 

 
Imienny wykaz głosowań radnych umieszczony jest na stronie podmiotowej Gminy Wręczyca 

Wielka: http://www.bip.wreczyca-wielka.akcessnet.net/ w zakładce: 

Organy/Rada Gminy/Sesje/Imienne wykazy głosowań radnych.  

Wykaz głosowania imiennego z sesji Rady Gminy w dniu 28 grudnia 2022 roku stanowi 

jednocześnie załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.bip.wreczyca-wielka.akcessnet.net/


RG.0002.12.2022                       

 

P R O T O K Ó Ł   Nr XLVII/22 
 

z XLVII sesji zwyczajnej Rady Gminy Wręczyca Wielka, 

odbytej w dniu 28 grudnia 2022 r. w  godz. 12.04 – 14.05 

  w sali narad Urzędu Gminy we Wręczycy Wielkiej 

_ _  _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  
 

 

W sesji udział wzięli: 

-  13  Radnych                  -   wg listy obecności  

-  Zastępca Wójta Gminy -   Pan Bogusław Głąb 

-  Sekretarz Gminy           -   Pani Magdalena Kasprzak 

-  Skarbnik Gminy            -   Pani Barbara Jezior 

-  Adwokat, obsługa prawna Urzędu Gminy – Pani Aleksandra Cieślak – Fornal  

- Pan Henryk Kiepura      - Starosta Powiatu Kłobuckiego (dołączył na obrady około godz. 14.00) 
 

Dyrektorzy jednostek organizacyjnych Gminy: 

-  Pani Agnieszka Brodziak  -   Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, 

-  Pani Janina Kluba   - Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

-  Pan Mateusz Wąsiński       -   Dyrektor Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych  

 
 

Sołtys: 

- Pani Maria Polak, 

- Pan Henryk Brzezicha.  
 

Porządek obrad sesji (przyjęty przez Radę Gminy): 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 17 listopada 2022 r. oraz 29 listopada 2022 r. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach kierowanych do Rady Gminy. 

5. Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.    

6. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja z realizacji uchwał i wniosków w okresie międzysesyjnym . 

8. Wnioski. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach finansowych na 2022 rok: 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok,  

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2022-2029 
 

10. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2023 – 2029: 

    1) odczytanie opinii VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach               

z dnia 13 grudnia 2022 r. o przedłożonym przez Wójta Gminy Wręczyca Wielka projekcie 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2023 – 

2029,   

     2) odpowiedz Wójta Gminy na zawarte zarzuty w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej                    

w Katowicach, 
 

   3) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca       

wielka na lata 2023-2029. 
 

11. Uchwalenie budżetu gminy na 2023 rok: 

       1) odczytanie opinii VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach                    

z dnia 13 grudnia 2022 r. o przedłożonym przez Wójta Gminy Wręczyca Wielka projekcie 

uchwały budżetowej na 2023 rok wraz z uzasadnieniem, 
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      2) odpowiedz Wójta Gminy na zawarte zarzuty w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej                    

w Katowicach 

    3)  odczytanie wniosków i opinii Komisji Rady Gminy w sprawie projektu budżetu gminy, 

    4)  dyskusja, 

  5) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Uchwały Budżetowej Gminy Wręczyca Wielka na rok   

2023. 
 

12. Podjęcie uchwał w sprawach różnych: 

1)  w sprawie nadania drodze wewnętrznej w miejscowości Grodzisko nazwy „Księcia Staroci”, 

2) w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

3) w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wręczyca Wielka,  

4) w sprawie przyjęcia ramowych planów pracy Rady Gminy i stałych Komisji Rady Gminy na 

2023 rok,  

5) zmieniająca uchwałę Nr I/3/18 Rady Gminy Wręczyca Wielka z dnia 22 listopada 2018 r.                  

w sprawie powołania stałych Komisji Rady Gminy Wręczyca Wielka oraz ustalenia ich stanu 

liczbowego, 

6) zmieniająca uchwałę Nr XII/129/19 Rady Gminy Wręczyca Wielka z dnia 25 października 

2019 r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy,  
 

13. Udzielenie odpowiedzi na wnioski. 

14. Zamknięcie obrad XLVII sesji zwyczajnej Rady Gminy. 

 

 

Ad. 1. 
 

           Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

           Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant dokonał otwarcia XLVII sesji zwyczajnej 

Rady Gminy Wręczyca Wielka, zwołanej na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.                             

o samorządzie gminnym.   

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż sesja jest prawomocna,                    

w związku z czym Rada Gminy może podejmować prawomocne decyzje i uchwały. 

 Radny Pan Michał Hendzlik – nieobecny usprawiedliwiony, Radny Artur Klorek – nieobecny 

usprawiedliwiony, Radny Pan Piotr Wydmuch – dołączył na obrady Rady Gminy około godz. 12:14 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant powitał wszystkich Zgromadzonych, 

zaproszonych Gości wymienionych jak na wstępie oraz Mieszkańców Gminy.  

 

 

Ad.2. 
 

         Przedstawienie porządku obrad 
 

         Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant stwierdził, że Państwo Radni                               

w odpowiednim terminie otrzymali porządek obrad sesji. Następnie zapytał, czy do dzisiejszego  

porządku obrad będą jakieś propozycje zmian. 

 

      Zmian do porządku obrad nie zgłoszono, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 

głosowanie porządek obrad XLVII sesji zwyczajnej w brzmieniu przedstawionym Radnym                             

w materiałach na sesję.  
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Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 1 – załącznik nr 2 do protokołu 
 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                               

0 „wstrzymujących się”) przyjęła porządek obrad XLVII sesji zwyczajnej Rady Gminy                                      

w brzmieniu jak na wstępie. 
 
 

Ad.3.  
 

       Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 17 listopada 2022 r. oraz 29 listopada 2022 r. 
 

          Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant oznajmił, iż protokoły zostały Państwu 

Radnym przekazane drogą elektroniczną, jak również w formie papierowej były udostępnione do 

wglądu w Biurze Rady.  

Następnie Pan Przewodniczący zapytał, czy do protokołów będą ze strony Państwa Radnych jakieś 

uwagi. 

Uwag do projektów protokołów nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Projekty protokołów zostały poddane pod głosowanie celem ich przyjęcia.  
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
 

Głosowanie imienne nr 2 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                                                     

0 „wstrzymujących się”) przyjęła protokół  z XLIV sesji nadzwyczajnej z dnia 17 listopada 

2022 roku oraz z XLV sesji zwyczajnej z dnia 29 listopada 2022 r.  
 

 
 

 

Ad.4. 
 

          Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach kierowanych do Rady Gminy. 
       

          Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant przedstawił informację na temat pism,                      

które wpłynęły do Rady Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy w okresie międzysesyjnym,                     

tj.  od 29 listopada do 28 grudnia 2022 roku: 

 

 01 grudnia 2022 roku wpłynęło pismo Kuratorium Oświaty w Katowicach  z odpowiedzią na  

wystosowane przez Pana Jakub Winecki Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

pytanie odnośnie pisma Nr KS.557.1.107.2022 i załączonej do  niej skargi, a mianowicie – 

czy skarga jest anonimowa, czy zawiera adres i podpis. Kuratorium Oświaty w Katowicach 

odpowiadając na pismo poinformowało, że skarga przekazana Nr KS.557.1.107.2022 nie 

zawiera imienia i nazwiska oraz adresu wnoszącego. Skarga została przekazana przez 

Kuratorium Oświaty bez anonimizacji. 
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 w dniu 13 grudnia Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  przekazał do Rady 

Gminy stanowisko wraz  z uzasadnieniem w sprawie rozpatrzenia pisma z Kuratorium 

Oświaty w Katowicach. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Przewodniczący Komisję Skarg, Wniosków i 

Petycji odczyta w swoim sprawozdaniu wypracowane stanowisko przez Komisję Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 

 W dniu 21 grudnia 2022 roku do Biura Rady wpłynęło zawiadomienie o wszczęciu 

postępowania nadzorczego odnośnie uchwały Nr XLV/364/22 Rady Gminy Wręczyca Wielka 

z dnia 29 listopada 2022 r. w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględniającej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 

uczniów oraz rodziców. Nadzór prawny w rozpatrywanej sprawie zwrócił uwagę, że podjęta 

w poprzednim stanie prawnym uchwała Nr XLI/338/22 Rady Gminy Wręczyca Wielka z dnia 

29 czerwca 2022 r. w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Wręczyca 

Wielka na rok szkolny 2022/2023 (dz. Urz. Woj. Śl. z 2022 r. poz. 4519) – z mocy prawa 

utraciła swą moc obowiązującą. Nie mogła więc Rada Gminy tej uchwały ani zmienić ani 

uchylić – albowiem nie istnieje ona już w systemie prawnym.  

 

/W czasie przedstawienia informacji przez Przewodniczącego Rady Marka Prubanta odnośnie pism 

kierowanych do Rady Gminy  - około 12:14 na obrady sesji dołączył Radny Pan Piotr Wydmuch/ 

 

Ad. 5 

           Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.    
          

           Na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy zostały złożone sprawozdania z pracy Komisji 

Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
 

1) Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej złożyła sprawozdanie z pracy Komisji Rady Gminy w 

okresie międzysesyjnym   (posiedzenie Komisji Rewizyjnej w dniu 08 grudnia 2022 r.). 

 

Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał pod głosowanie sprawozdanie, 

przedstawione przez Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.        
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 13 radnych 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 

Głosowanie imienne nr 3 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (13 „za”, 0 „przeciw”,                      

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy                     

w okresie międzysesyjnym. 

 

(sprawozdanie – załącznik nr 3 do protokołu) 
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2)  Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Paweł Kocik złożył sprawozdanie z pracy 

Komisji Budżetowej i Komisji Polityki Społecznej Rady Gminy w okresie międzysesyjnym                         

(na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 15 grudnia 2022 r.). 
 

Do sprawozdania pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał pod głosowanie sprawozdanie ze 

wspólnego posiedzenia Komisji Budżetowej i Komisji Polityki Społecznej, przedstawione przez 

Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej.       

  
 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 13 radnych 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 

Głosowanie imienne nr 4 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (13 „za”, 0 „przeciw”,                      

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetowej i Komisji Polityki 

Społecznej  Rady Gminy  w okresie międzysesyjnym. 

 

(sprawozdanie – załącznik nr 4 do protokołu) 

 

 

3)  Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Jakub Winecki złożył sprawozdanie                      

z pracy Komisji w okresie międzysesyjnym ( posiedzenie odbyło się  w dniu 13 grudnia 2022 r.). 
 

Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał pod głosowanie sprawozdanie, 

przedstawione przez Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  i Petycji.        
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 13 radnych 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 

Głosowanie imienne nr 5 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (13 „za”, 0 „przeciw”,                      

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
 

(sprawozdanie – załącznik nr 5 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant powiedział, że komisja wypracowała 

stanowisko. Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji  o odczytanie proponowanego stanowiska wypracowanego przez Komisję 

Skarg, Wniosków i Petycji.  
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Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał pod głosowanie stanowisko wypracowane 

przez Komisji Skarg, Wniosków  i Petycji w sprawie pisma z 23 listopada 2022 r. Kuratorium 

Oświaty w Katowicach.        

 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 13 radnych 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 6 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (13 „za”, 0 „przeciw”,                      

0 „wstrzymujących się”) przyjęła stanowisko wypracowane przez Komisji Skarg, Wniosków                  

i Petycji w sprawie pisma z 23 listopada 2022 r. Kuratorium Oświaty w Katowicach.        

 
 

Stanowisko Rady Gminy Wręczyca Wielka  

z dnia 28 grudnia 2022 roku  

 

w sprawie rozpatrzenia pisma z 23 listopada 2022 r. Kuratorium Oświaty  w Katowicach 

 

W dniu 23 listopada 2022 r. Kuratorium Oświaty w Katowicach wystosowało do Wójta Gminy 

Wręczyca Wielka pismo przewodnie nr Ks.557.1.107.2022 na mocy, którego przekazano pismo 

opatrzone datą  07 listopada 2022 r. 

Pismo z Kuratorium Oświaty w Katowicach w Urzędzie Gminy Wręczyca Wielka zostało 

zadekretowane m.in. na Biuro Rady Gminy Wręczyca Wielka. 

Pismo z 7 listopada 2022 r. ma charakter donosu/ skargi. Pismo nie zawiera podpisów. 

W dniu 1 grudnia 2022 r. w odpowiedzi na pismo z dnia 30 listopada 2022 r. Kuratorium 

Oświaty w Katowicach potwierdziło, iż skarga przekazana pismem nr KS.557.1.107.2022 nie zawiera 

imienia i nazwiska (nazwy) oraz adresu wnoszącego, a także iż skarga została przekazana bez 

anonimizacji. 

Postawa prawna: 

Rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 8 stycznia 2002 r. w sprawie organizacji przyjmowania i 

rozpatrywania skarg i wniosków. 

 

Uzasadnienie: 

Zgodnie z §  8 ust. 1 Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 8 stycznia 2002 r.  w sprawie 

organizacji przyjmowania i rozpatrywania skarg i wniosków, skargi i wnioski niezawierające 

imienia i nazwiska (nazwy) oraz adresu wnoszącego pozostawia się bez rozpoznania. 

W niniejszym stanie faktycznym nie budzi wątpliwości, iż pismo z dnia 7 listopada 2022 r. nie 

zostało opatrzone imieniem, nazwiskiem (nazwą) ani adresem wnoszącego. 

Wobec powyższego Rada Gminy Wręczyca Wielka stoi na stanowisku, iż skargę należy 

pozostawić bez rozpoznania. 
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Ad.6. 
 

          Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
 

         Zastępca Wójta Gminy Pan Bogusław Głąb przedstawił informację z działalności w okresie                         

od ostatniej sesji zwyczajnej, tj.  od 29 listopada do 28 grudnia 2022 r. 

 

Pytań do Pana Zastępcy Wójta w związku z przedstawioną informacją nie zgłoszono, wobec czego 

została przez Przewodniczącego Rady Gminy poddana pod głosowanie.  
 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 13 radnych 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 7 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (13 „za”,  0 „przeciw”,                            

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Informację Wójta Gminy z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 
 

 (informacja – załącznik nr 6 do protokołu) 

 

Ad. 7. 
            

           Informacja z realizacji uchwał i wniosków w okresie od ostatniej sesji 
 

 

           Zastępca Wójta Gminy Pan Bogusław Głąb przedstawił informację z realizacji uchwał i 

wniosków  za okres od  29 listopada do 28 grudnia 2022 r. 
 

Pytań do Pana Zastępcy Wójta w związku z przedstawioną informacją nie zgłoszono, wobec czego 

została przez Przewodniczącego Rady Gminy poddana pod głosowanie.  

 
 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 13 radnych 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się - 0 
 

Głosowanie imienne nr 8  – załącznik nr 2 do protokołu 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (13 „za”, 0 „przeciw”,           

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Informację Wójta Gminy z realizacji uchwał i wniosków                      

w okresie międzysesyjnym. 
 

(informacja – załącznik nr 7 do protokołu) 
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Ad. 8.     
          

           Wnioski. 
 

        

           W ramach niniejszego punktu, jako pierwszy głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Gminy;                   

Radny Pan Krzysztof Ocimek: 

- Panie Wójcie, ja bym prosił o uzupełnienie masy asfaltowej na ulicy Sportowej po awarii 

wodociągowej. Jest już 3 miesiące po usunięciu tej awarii i nadal ta wyrw jest.  

Radny Pan Wiesław Żerdziński: 

- Panie Wójcie, ja w sprawie tej informacji, którą otrzymałem, bo nie do końca rozumiem – te lampy 

muszą być eksploatowane dalej.   

Zastępca Wójta udzielił odpowiedzi: 

- Tak.  

Radny Pan Wiesław Żerdziński: 

- Na jakiej podstawie? 

Zastępca Wójta udzielił odpowiedzi: 

 - Na podstawie umowy. Nie widziałem tej umowy, ale pracownicy w ustaleniach z tauronem, jakby 

musieli wskazać lokalizację – gdzie możemy je przenieść, żeby w to miejsce można było 

zamontować nowe lampy w celu uzupełnienia mieszanki nowe – stare lampy i  dopiero wtedy 

wyszacujemy, jaki koszt będzie tego przedsięwzięcia.  

Radny Pan Wiesław Żerdziński: 

- A czy one muszą świecić? 

Zastępca Wójta udzielił odpowiedzi: 

- Panie Radny, zawsze jest taki argument podzielny, bo Pan Radny mi zasugeruje, żeby te lampy 

wyłączyć, a pięciu mieszkańców zadzwoni, żeby je włączyć. Jest element zawsze pogodzenia jednej 

opinii z drugą. 

Radny Pan Wiesław Żerdziński: 

- Problem jest taki, że to świadczy o niegospodarności, braku interwencji i itd., bo jeżeli lampy 

świecą jedna na drugiej, no to jest coś nie tak. Kiedy się mówi o oszczędnościach energii, kiedy się 

mówi o ekologii itd. Ja mam interwencję takie – że to jest skandal.  

Zastępca Wójta udzielił odpowiedzi: 

- Panie Radny powiem tak . No to był okres takich mocniejszych mrozów, więc trudno było 

angażować jakiekolwiek działania na wysokości – zwyżką  itd. Teraz nastąpiła odwilż, więc 

przyjrzymy się problemowi.  

 

/nawiązała się luźna dyskusja – Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zakończenie dyskusji/   

 

Więcej wniosków nie zgłoszono.  

 

Ad. 9. 

 

         Podjęcie uchwał w sprawach finansowych na 2022 rok. 

 

Głosowanie przeprowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Ocimek. Każdorazowo 

przed głosowaniem, Pan Wiceprzewodniczący zwracał się do Rady Gminy    o ewentualne pytania do 

poszczególnych uchwał.  

 

1)  Do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  

 

(Pod głosowanie – pkt. 1 i 2, zostały poddane projekty uchwał, uwzględniające dodatkowe zmiany, 

wynikające z faktu, że po przesłaniu materiałów na XLVII sesję na rachunek bankowy Gminy  
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Wręczyca Wielka wpłynęła kwota 805 790,00 na sfinansowanie wpłat dodatków węglowych /środki z 

Funduszu COVID – 19/ w związku z powyższym przygotowano nowe projekty uchwał finansowych na 

2022 rok).  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych  

Liczba obecnych – 13 radnych 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0  

 

Głosowanie imienne nr 9 – załącznik nr 2 do protokołu  

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (13 „za”,  0 „przeciw”, 0 

„wstrzymujących”) podjęła Uchwałę Nr XLVII/370/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2022 rok.   

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

2)  Do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wręczyca Wielka na lata 2022 -2029 

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

 Wobec powyższego Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Ocimek poddał pod 

głosowanie projekt uchwały będący przedmiotem niniejszego punktu.  

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych  

Liczba obecnych – 13 radnych 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0  

 

Głosowanie imienne nr 10 – załącznik nr 2 do protokołu  

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (13 „za”,  0 „przeciw”, 0 

„wstrzymujących”) podjęła Uchwałę Nr XLVII/371/22 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2022-2029 

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
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Ad.10. 

 

           Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2023  – 

2029: 

 

Głosowanie przeprowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant.  

 

1) odczytanie opinii  VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                    

w Katowicach  z dnia 13 grudnia 2022 r. o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Wręczyca Wielka projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wręczyca Wielka na lata 2023 –  2029.  

 

Skarbnik Gminy Pani Barbara Jezior na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy odczytała negatywną 

– opinię VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 13 grudnia 

2022 r. o przedłożonym przez Wójta Gminy Wręczyca Wielka projekcie uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2023 – 2029. 

 

(Uchwała Nr 4200/VI/232/2022 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej               

w Katowicach z dnia 13 grudnia 2022 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wręczyca Wielka na lata 2023 – 2029 – załącznik nr 8 do protokołu)  

 

2) odpowiedz Wójta Gminy na zawarte zarzuty w opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach.  

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Bogusław Głąb na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy odczytał 

odpowiedz Wójta Gminy na zawarte zarzuty w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej                           

w Katowicach.   

 

      (Odpowiedz Wójta Gminy na zawarte zarzuty w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej                        

w Katowicach – załącznik nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant zapytał czy ta odpowiedz dla Państwa jest 

zrozumiała? Czy ktoś chce zabrać głos? 

 

Głos zabra li: 

 

Radny Pan Jakub Winecki: 

- Trochę Pan Wójt wybiegł do przodu, bo mamy dopiero w następnym punkcie omówienie budżetu. 

Natomiast prosiłbym o uszczegółowienie informacji, bo  trochę ciężko mi zrozumieć. W punktach 6            

i 7 – postawił Pan informację o tym, że projekty dotyczące kanalizacji, wody, które dotyczyły 

pierwszego Polskiego Ładu, zostaną ponownie złożone w roku  2023, bo taka możliwość będzie. 

Jednocześnie w piśmie – odpowiedz Wójta Gminy na zawarte zarzuty odnośnie RIO – zawarta jest 

informacja o zdjęciu tych inwestycji i te pieniądze zostają uruchomione jako te wolne środki na 

pokrycie, dziury budżetowej w 2023 roku. Proszę o uszczegółowienie – to będziemy składać te 

wnioski o Polski Ład,  czy te środki, które były wkładem własnym, czyli te 10%  one są na pokrycie 

dziury budżetowej.  

Zastępca Wójta Gminy Pan Bogusław Głąb: 

- Słowo wolne środki nie zostało określone. Skarbnik, konstruując budżet tak naprawdę z wolnymi 

środkami ma do czynienia w ostatnim dniu roku obrachunkowego. Pieniądze te, które były jakby 

zabukowane na inwestycje, one są zabukowane tak naprawdę do końca roku.  



Już wiemy, że my tego nie wykonamy, tą zmianą w uchwale budżetowej na 2022 rok zostaną one 

zwolnione ,wówczas będzie można je nazwać wolnymi środkami. W projekcie, który był przekazany 

w ustawowym terminie do RIO, Skarbnik nie mogła tego przedstawić i nazwać  - wolnymi środkami.   

Jeżeli chodzi o Polski Ład, to mamy tę kwotę przyznaną na założone inwestycje, ale możemy je, że 

tak powiem ograniczyć i przybudować, żebyśmy się zmieścili w środkach zewnętrznych, czyli 

środkach Polskiego Ładu. Na pewno jakaś część  inwestycji z przetargu będzie pokryta z pieniędzy 

Polskiego Ładu. Jeżeli dokonamy wyboru inwestycji wskazanych poprzednio w przetargu, to tych 

pieniędzy nie ma w pełnej wysokości, bo jak Pan Radny wie, oferta była znacznie wyższa i była bez 

jednego zadania, nikt nie zgłosił się dla inwestycji ujęcie wody w Grodzisku. Mimo to kwota 

przetargowa stanowiła ponad  11 000 000 złotych, a przygotowani byliśmy na 5 000 000 –  prawie 

dwukrotnie ją przerosła. Oznacza to, że można ją było sfinansować jedynie z innych źródeł np. 

obligacji. Mimo to i tak nie można było jej realizować, gdyż nie wpłynęła oferta na zadanie                    

w Grodzisku. A było jasno powiedziane – zadania, które zawarliście we wniosku musicie 

zrealizować.   

Radny Pan Jakub Winecki: 

- Czyli rozumiem, że Polski Ład w 2022 roku zostaje zdjęty, te środki zostają… 

Zastępca Wójta Gminy Pan Bogusław Głąb: 

- Ze względu na monit Związków Gmin i Powiatów w Warszawie stwierdzający karuzelę cenową nie 

pozwalającą na realizację zakładanych inwestycji, które jak Pan Radny pamięta były szacowane na 

koniec sierpnia 2020 roku, a uwzględnione przyznaniem środków z końcem roku. Konflikt na 

Ukrainie i szalony wzrost cen spowodował, że planowane inwestycje nie mogły być realizowane                 

w planowanym wymiarze. W związku z tym i z uwagi na te monity poinformowano, że opracowane 

jest ramowe założenie do zmian. My też  kierujemy pisma do  WBK z zapytaniami – co możemy, co 

nie możemy, co możemy zamienić – jeżeli będziemy mieć jasną i klarowną sytuację, to na pewno, 

jeżeli będzie możliwość podjęcia tych pieniędzy, podejmiemy, bo to jest duża szansa, bo 

dofinansowanie              z tego zakresu jest 90%.  

Radny Pan Jakub Winecki: 

- Ale to znaczy, że WPF na 2023 – 2029 ten Polski Ład jest ujęty, czy nie? 

Zastępca Wójta Gminy Pan Bogusław Głąb: 

- W tej chwili nie jest ujęty, gdyż jest koniczność wycofania go z budżetu z roku 2022.  Z pisma RIO 

wynika, że – te ewentualne wolne środki nie możemy wykazywać jako pokrycie deficytu w roku 

2023, gdyż mamy je zalokowane w 2022 roku.   Skarbnik nie mogła ich ująć w terminie przekazania 

budżetu do zaopiniowania przez RIO. Wolnymi środkami staną się na koniec 2022 roku.  

Skarbnik Gminy Barbara Jezior: 

- Ja myślę, że radnemu chodzi o to, kiedy te środki się pojawią, tak?  

Radny Pan Jakub Winecki: 

- Z tego, co rozumiem, z odpowiedzi Pana Wójta, to zdejmujemy inwestycję z Polskiego Ładu w celu 

zakrycia dziury budżetowej.  

Skarbnik Gminy Barbara Jezior: 

- Trzeba zauważyć, że jeżeli chodzi o Polski Ład, to niewielka część z niego trafia na wolne środki, 

bo mieliśmy dochody z Polskiego Ładu, a tylko ta nasza część, te nasze 5%, które dokładaliśmy, to 

one się stają wolnymi środkami. Tutaj jest likwidacja i po stronie dochodów i po stronie wydatków.   

Radny Pan Jakub Winecki: 

- Czyli w 2022 roku wycinamy tą inwestycję zupełnie. 

Skarbnik Gminy Barbara Jezior: 

- Tak. 

Radny Pan Jakub Winecki: 

- Ale ona się nie pojawia w 2023 roku. 
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Skarbnik Gminy Barbara Jezior: 

- Możemy ją wprowadzić w 2023 roku dopiero wtedy, kiedy będziemy mieli informację, że 

uzyskamy te środki.  

Radny Pan Jakub Winecki: 

- Co z naszymi wskaźnikami? 

Skarbnik Gminy Barbara Jezior: 

- Zmieniły się przepisy i na razie są tak skonstruowane w przepisach, że funkcjonujemy.  

Radny Pan Jakub Winecki: 

- Czyli budżet na przetrwanie. Dziękuję. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

3) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej 

Gminy Wręczyca wielka na lata 2023 -2029. 

 

 Wobec powyższego Przewodniczący Marek Prubant poddał pod głosowanie podjęcie uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca wielka na lata 2023-

2029. 

 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych  

Liczba obecnych – 13 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 2 

 

Głosowanie imienne nr 11 – załącznik nr 2 do protokołu  

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka większością głosów (11 „za”,                            

0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących”) podjęła Uchwałę Nr XLVII/372/22 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2023-2029. 

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

 

/ około 13:22 Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 minut przerwy, po czym około 13:34 wznowił 

obrady/ 

 

Ad.11.  

 

Uchwalenie budżetu gminy na 2023 rok: 

 

Głosowanie przeprowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant.  

 

1) odczytanie opinii  VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Katowicach z dnia 13 grudnia 2022 r. o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Wręczyca Wielka projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok wraz z 

uzasadnieniem. 
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 Skarbnik Gminy Pani Barbara Jezior na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy odczytała 

negatywną – opinię VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 

13 grudnia 2022 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Wręczyca Wielka projekcie 

uchwały budżetowej na 2023 rok wraz   z uzasadnieniem.  

 

(Uchwała Nr 4200/VI/230/2022 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Katowicach z dnia 13 grudnia 2022 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Wręczyca Wielka projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok wraz  z uzasadnieniem  – 

załącznik nr 10 do protokołu)  

 

         Następnie Skarbnik Gminy Barbara Jezior odczytała negatywną – opinię VI Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej   w Katowicach z dnia 13 grudnia 2022 r. w sprawie 

opinii o możliwości sfinansowania deficytu przyjętego w projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok 

Gminy Wręczyca Wielka.  

 

(Uchwała Nr 4200/VI/231/2022 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                 

w Katowicach z dnia 13 grudnia 2022 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu 

przyjętego w projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok Gminy Wręczyca Wielka  – załącznik nr 

11 do protokołu). 

 

2)  odpowiedz Wójta Gminy na zawarte zarzuty w opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach 

 

 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że jeżeli chodzi o podpunkt  2 - odpowiedz 

Wójta na zawarte zarzutu co do budżetu gminy na 2023 rok, to odpowiedz Wójta była we 

wcześniejszym wystąpieniu, ponieważ wyjaśnienia były nie tylko do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na 2023 – 2029 rok, ale również do budżetu na 2023 rok. Następnie Przewodniczący 

Rady Gminy zapytał radnych czy mają jakieś pytania i czy ta wcześniejsza odpowiedz na zarzuty, 

które były podniesione przez Regionalną Izbę Obrachunkową ich satysfakcjonuje. 

   

Pytań nie zgłoszono. 

  

 

3) odczytanie wniosków i opinii Komisji Rady Gminy w sprawie projektu budżetu 

gminy.  

 

Na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy, wnioski i opinie Komisji Rady Gminy w sprawie 

projektu budżetu na 2023 rok, przedstawili kolejno: 

 

a) Przewodniczący Komisji Budżetowej Pan Janusz Ogłaza odczytał pozytywne opinie: komisji 

Budżetowej oraz Komisji Polityki Społecznej z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie projektu 

budżetu gminy na 2023 rok. 

 

(Informacja nt. wniosków i opinii Komisji Budżetowej i Komisji Polityki Społecznej Rady 

Gminy do projektu budżetu gminy na 2023 rok  – załącznik nr 12 do protokołu).  

 

    b) Następnie Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała pozytywną opinię  Komisji 

Rewizyjnej z dnia 08 grudnia 2022 r. w sprawie projektu budżetu na 2022 rok.  

 

(Informacja nt. wnioski i opinia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy do projektu budżetu gminy na 

2023 rok  – załącznik nr 13 do protokołu).  
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4) dyskusja  

 

  W punkcie przeznaczonym na dyskusję, Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant 

zapytał, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w sprawie budżetu gminy na 2023 rok.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

5) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Uchwały Budżetowej Gminy Wręczyca 

Wielka na rok 2023.  

 

Wobec powyższego Przewodniczący Marek Prubant poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 

sprawie uchwalenia Uchwały Budżetowej Gminy na rok 2023.  

 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych  

Liczba obecnych – 13 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 2 

 

Głosowanie imienne nr 12 – załącznik nr 2 do protokołu  

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka większością głosów (11 „za”,                            

0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących”) podjęła Uchwałę Nr XLVII/373/22 w sprawie uchwalenia 

Uchwały Budżetowej Gminy na rok 2023.  

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

  
          

Ad.12. 

                Podjęcie uchwał w sprawach różnych. 

 

             Głosowanie przeprowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Żerdziński,                    

który stwierdził, że projekty uchwał szczegółowo omawiane były na posiedzeniu Komisji.                          

Niemniej  każdorazowo przed głosowaniem, zwracał się do Rady Gminy o ewentualne pytania                      

do poszczególnych projektów uchwał. 
 

1)  Do projekt uchwały w sprawie nadania drodze wewnętrznej w 

miejscowości Grodzisko nazwy „Księcia Staroci”,  

 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 13 radnych 

Za – 1 

Przeciw – 10 

Wstrzymujących się – 2 
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Głosowanie imienne nr 13 – załącznik nr 2 do protokołu 
 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka większością głosów (1 „za”, 10 „przeciw”,                    

1 „wstrzymujących się”) nie podjęła Uchwały w sprawie nadania drodze wewnętrznej                           

w miejscowości Grodzisko nazwy „Księcia Staroci”. 
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
 

 
 

2)   Do projektu uchwały w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług                        

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                      

i  zagospodarowania tych odpadów:  

 

 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 13 radnych 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
 

Głosowanie imienne nr 14 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (13 „za”,                                  

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XLVII/374/22 w sprawie sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
 
 

3) Do projektu uchwały  w sprawie regulaminu utrzymania czystości i  porządku na  

teren ie Gminy Wręczyca Wielka:  

 
 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 13 radnych 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 15 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (13 „za”, 0 „przeciw”,                    

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XLVII/375/22 w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Wręczyca Wielka. 

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
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4) Do projektu uchwały w sprawie przyjęcia ramowych planów pracy Rady 

Gminy i stałych Komisji Rady Gminy na 2023 rok :  
 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 13 radnych 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 16 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (13 „za”, 0 „przeciw”,                       

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XLVII/376/22 w sprawie przyjęcia ramowych 

planów pracy Rady Gminy i stałych Komisji Rady Gminy na 2023 rok 
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
 
 

5)  Do projektu uchwały  zmieniająca uchwałę Nr I/3/18 Rady Gminy Wręczyca 

Wielka z dnia 22 listopada 2018 r.  w sprawie powołania stałych Komisji  

Rady Gminy Wręczyca Wielka oraz  ustalenia ich stanu liczbowego:  

 
 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 13 radnych 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 

 

Głosowanie imienne nr 17 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (13 „za”, 0 „przeciw”,                            

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XLVII/377/22 zmieniająca uchwałę Nr I/3/18 

Rady Gminy Wręczyca Wielka z dnia 22 listopada 2018 r.  w sprawie powołania stałych 

Komisji Rady Gminy Wręczyca Wielka oraz ustalenia ich stanu liczbowego 
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

6)  Do projektu w zmieniająca uchwałę  Nr XII/129/19 Rady Gminy Wręczyca 

Wielka z dnia 25 października 2019 r. w sprawie ustalenia składów osobo wych 

stałych Komisji Rady Gminy:   

 

Wiceprzewodniczący Pan Wiesław Żerdziński zwrócił się z prośbą o podanie kandydatów na 

członków komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Radny Pan Janusz Ogłaza zgłosił do składu osobowego kandydata – Pana Pawła Kocika.  
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant zgłosił do składu osobowego kandydata 

– Pana Artura Brodziaka. 

 

Więcej kandydatów nie zgłoszono wobec czego w dalszej kolejności Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy poddał pod głosowanie wniosek o zamkniecie listy kandydatów do składu osobowego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 13 radnych 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 18 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (13 „za”, 0 „przeciw”,                            

0 „wstrzymujących się”)  przyjęła wniosek o zamknięcie listy kandydatów do składu osobowego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

 

Wiceprzewodniczący Pan Wiesław Żerdziński zwrócił się do zgłoszonych kandydatów, czy wyrażają 

zgodę na kandydowanie.  
 

 Radny  Pana Pawła Kocika – wyraził zgodę na kandydowanie do składu Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji.  

 

Radny  Pana Artur Brodziak – wyraził zgodę na kandydowanie do składu Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji.  

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy, po uzupełnieniu projektu uchwały o zgłoszonych 

kandydatów,  poddał go pod głosowanie.  

 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 13 radnych 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 19 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (13 „za”, 0 „przeciw”,                            

0 „wstrzymujących się”)  podjęła Uchwałę Nr XLVII/378/22  zmieniająca uchwałę Nr 

XII/129/19 Rady Gminy Wręczyca Wielka z dnia 25 października 2019 r. w sprawie ustalenia 

składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy: 
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
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W trakcie głosowania uchwały na obrady dołączył Pan Starosta Kłobucki Henryk Kiepura. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant powitał Pana Starostę. Dodał, że spóźnienie Pana 

Starosty wynika z tego, że w dniu dzisiejszym odbywała się też sesja powiatu, poczym oddał głos 

Panu Staroście.   

 

Pan Starosta Kłobucki Henryk Kiepura: 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Wójcie, dziękuję za zaproszenie.  Tak jak Pan 

Przewodniczący mówił, dzisiaj mieliśmy sesję budżetową Powiatu Kłobuckiego, przyjęliśmy budżet, 

108 000 000,00 na przyszły rok, około 30 000  000,00 zadania inwestycyjne, 6 dużych zadań 

będziemy realizować w przyszłym roku. Dzisiaj też zabezpieczyliśmy w budżecie powiatu 50 000 zł. 

na dofinansowanie samochodu dla przewozu osób z niepełnosprawnością dla Gminy Wręczyca 

Wielka -  takie było wiosną ubiegłego roku uzgodnienie z Panem Wójtem. W lipcu podpisałem  

umowę 120 000,00 z PFRON - em, też jako dofinansowanie do tego samochodu. Mam przygotowaną 

umowę, no i  możemy, że tak powiem, już konkretnie z tym  tematem ruszyć, tym bardziej że długo 

trzeba czekać na taki specjalistyczny samochód. 

 Dzisiaj na sesji zapowiedziałem też nowelizację naszej uchwały Rady Powiatu o wykazie zadań 

drogowych przeznaczonych do realizacji   w najbliższym okresie. Myślę, że na styczniowej sesji tę 

uchwałę aktualizujemy, tam się też zgodnie z tym, co już zapowiadałem, pojawi wiele zadań z terenu 

Gminy Wręczyca Wielka. Na przełomie pierwszego, drugiego kwartału jest zaplanowany nabór do 

kolejnej edycji tych projektów realizowanych z dofinansowaniem Banku Gospodarstwa Krajowego                      

i w uzgodnieniu z Panem Wójtem, z Panem Przewodniczącym, z Państwem, będziemy ustalać – 

które zadania zgłosimy do dofinansowania w tym naborze, który jest zapowiedziany, tak jak 

mówiłem,  na przełomie pierwszego i drugiego kwartału. Chciałem podziękować za współpracę                    

w mijającym roku, tych zadań inwestycyjnych nie było za wiele, ale w wielu innych obszarach ta 

współpraca się układała bardzo dobrze. Dziękuję wszystkim Radnym, podziękowania na ręce Pana 

Przewodniczącego, Panu Wójtowi, również Panu Wicewójtowi, Pani Sekretarz. Myślę, że ten rok 

przyszły nie będzie gorsz od obecnego, czego sobie i Państwu życzę, dołączając też życzenia 

zdrowia. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant podziękował Panu Staroście, po czym złożył 

życzenia noworoczne -  Panu Staroście, pracownikom Urzędu Gminy, Radnym, Sołtysom oraz 

mieszkańcom gminy. 

 

 

 

Ad.12. 
 

            Udzielenie odpowiedzi na wnioski. 
 

Odpowiedz na wnioski została udzielona w punkcie 8. 
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Ad. 13. 

 

            Zamknięcie obrad XLVII sesji zwyczajnej Rady Gminy. 

                                                                                                             

            W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący o godz. 14.05 dokonał 

zamknięcia XLVII sesji zwyczajnej Rady Gminy Wręczyca Wielka, dziękując wszystkim obecnym                         

za przybycie.  

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

 

Protokołowała:                                                                        Przewodniczący Rady Gminy                                              

 

Ilona Paruzel                                                                                     Marek Prubant 

 

 


